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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Elfogadható, hogy az egri borvidéken belül hulladékot
dolgozzanak fel és komposztáljanak? " 

Tisztelt Miniszter Úr!
Sajtóinformációk  szerint  Egerszólát  külterületén  egy  hatalmas,  nem  veszélyes  hulladékot
hasznosító, komposztáló üzemet terveznek létesíteni egy homokbányában. A napvilágra került
információk szerint az egri  borvidék kellős közepén, éves szinten 200 ezer tonna külföldről
importált hulladékot terveznek elhelyezni és feldolgozni.
Hivatalos  dokumentumok  szerint  már  egészen  előrehaladottak  a  munkálatok,  a  beruházó
Midori-Öko Kft. megtette a szükséges lépéseket az üzem beindításáért.
A tervezett projekttel kapcsolatban a következőket szeretném kérdezni Miniszter úrtól:
1.Elfogadhatónak  tartja,  hogy  az  egri  borvidéken  belül  hulladékot  dolgozzanak  fel  és
komposztáljanak?
2.Pontosan milyen hulladékot fognak feldolgozni az üzemben?
3.Volt bármilyen egyeztetés a helyi lakosággal, a borászokkal és turisztikai vállalkozókkal? 
4.Hogyan fogja befolyásolni a tervezett beruházás az egri borvidék természeti értékeit?
5.Milyen környezetvédelmi tervet dolgoztak ki a környezet megóvása érdekében?
6.Milyen  kötelezettségei  vannak  a  cégnek,  hogy  a  történelmi  jelentőségű  borvidék  ne
szenvedjen  semmiféle  környezetvédelmi,  gazdasági  károsodást  az  üzem  működéséből
kifolyólag?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.
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